
P R O T O K Ó Ł 
z obrad VII Sesji Rady Gminy Radziejów 

z dnia 26 kwietnia 2007 r. 
 
 
W obradach udział wzięli: 
 
- Radni 
- Sołtysi 
- Wójt, Sekretarz i Skarbnik Gminy 
- pracownicy obsługujący sesję 
 
Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Żbikowski dokonał otwarcia VII Sesji 
Rady Gminy, witając wszystkich obecnych, po czym przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 

1. Sprawy organizacyjne: 
a) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 
b) przyjęcie porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 
c) przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
 

2. Sprawy dotyczące utrzymania czystości na terenie Gminy omówi 
przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Radziejowie. 

 
3. Projekt uchwały w sprawie „ ustalenia liczby punktów sprzedaży 

alkoholu na terenie Gminy Radziejów”: 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
 

4. Projekt uchwały w sprawie „przeznaczenia środków finansowych na 
pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej 
i określenie rodzajów świadczeń przyznanych w ramach tej pomocy 
oraz warunków i sposobu ich przeznaczania”: 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
 

5. Projekt uchwały w sprawie „nieodpłatnego przejęcia oczyszczalni 
ścieków wraz z sieciami kanalizacyjnymi w miejscowości Broniewo 
gmina Radziejów”: 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
 

6. Projekt uchwały w sprawie „przystąpienia Gminy Radziejów do Związku 
Gmin Zlewni Jeziora Gopło”: 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
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7. Projekt uchwały w sprawie „przyjęcia Statutu Związku Gmin Zlewni 
Jeziora Gopło”: 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
 

8. Projekt uchwały w sprawie „zmian w budżecie”: 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
 

9. Projekt uchwały w sprawie „przyjęcia sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2006 rok i udzielenie absolutorium z tego tytułu”: 

a) odczytanie przez Wójta Gminy opinii Regionalnej Izby 
obrachunkowej, 

b) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej, 
c) odczytanie przez Przewodniczącego Rady Gminy opinii 

z Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
 

10. Dyskusja. 
11. Składanie wniosków i interpelacji. 
12. Zakończenie obrad sesji. 

 
 
Ad 1 a, b, c)  Wg listy obecności w obradach uczestniczyło 15 radnych. Sesja 
jest prawomocna do podejmowania uchwał. 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 
Sekretarzem obrad sesji został wybrany Radny Stanisław Wielgopolan 
14 głosami, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
Protokóły z obrad V i VI sesji zostały wyłożone do wglądu bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy wraz z Wójtem i Sekretarzem Gminy wręczyli 
nominacje wybranym sołtysom na nową kadencję jednocześnie składając 
gratulacje z wygranych wyborów sołeckich. 
Wójt Gminy poinformował sołtysów, że w związku z tym, iż są delegatami do 
powstającej Spółki Wodnej w poniedziałek 30 kwietnia 2007 r. o godz. 1200 

odbędzie się pierwsze spotkanie delegatów. 
 
Ad. 2) Przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Radziejowie Pan Marian 
Polak przedstawił zebranym dane dotyczące spraw bezpieczeństwa na terenie 
Gminy. Poinformował również zebranych, że w m-cu maju będą 
przeprowadzane kontrole na terenie wsi z zakresu utrzymania czystości przez 
zespoły kontrolne składające się z funkcjonariusza policji (dzielnicowego), 
przedstawiciela gminy, przedstawiciela straży pożarnej. 
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Radny Ireneusz Głowacki – jaki zakres kontroli i jakie uprawnienia będzie 
miała komisja. 
 
Pan Marian Polak – komisja będzie sprawdzała obejścia pod kontem 
przestrzegania przepisów przeciwpożarowych, odpowiedniego utrzymania 
czystości w zagrodach, sprawdzane będzie czy mieszkańcy mają zawarte 
umowy na wywóz nieczystości stałych i płynnych. Członkowie komisji nie będą 
wchodzić do mieszkań. Prośba do sołtysów, aby przekazać informacje swoim 
mieszkańcom o kontroli i ewentualnie usunięcie nieprawidłowości. Zgodnie 
z przepisami prawa mogą być nakładane kary grzywny na właścicieli. Na 
początek, jeżeli wymogi nie będą spełnione to będą pouczenia i w czasie 
późniejszym będzie można usuwać nieprawidłowości. 
 
Radny Jan Odważny prosił, aby Policja zwiększyła uwagę na porządek 
ogółem, na dzikie wysypiska śmieci, wywóz nieczystości do rowów. Za takie 
postępowanie winnych powinno się ukarać. 
 
Radny Krzysztof Nowowiejski – stwierdził, że dobrze, że te komisje będą, 
każdy sołtys i mieszkańcy będą mogli poznać swojego dzielnicowego. 
 
Sołtys Anna Rzępołuch – zwróciła się z pytaniem o możliwość ustawienia 
pojemników na śmieci przy świetlicach, gdzie są bardzo potrzebne. 
 
Wójt Gminy – podpisana jest umowa i w najbliższym czasie takie pojemniki 
będą rozstawione przy każdej świetlicy. 
W ciągu najbliższych dwóch lat będą kompleksowe rozwiązania dotyczące 
segregacji odpadów.  
 
Przewodniczący Rady podsumował, że każdy we własnym zakresie powinien 
problem śmieci rozwiązać. Podziękował Panu Marianowi Polakowi za 
przedstawione informacje. 
 
 
Ad. 3 a i b) Projekt uchwały w sprawie „ustalenia liczby punktów sprzedaży 
alkoholu na terenie Gminy Radziejów odczytał Zastępca Przewodniczącego 
Rady Gminy Radziejów Marian Bandyszewski. 
Wójt Gminy poinformował, że dotyczy to sprzedaży napojów alkoholowych 
powyżej 4,5 % spożywanej w miejscu sprzedaży, czyli w lokalach. 
 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem powyższej uchwały. 
Uchwała została przyjęta 15 głosami – jednogłośnie. 
 
 
Ad. 4 a i b) Projekt uchwały w sprawie „przeznaczenia środków finansowych 
na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej i 
określenie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz 
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warunków i sposobu ich przeznaczenia” odczytał Zastępca Przewodniczącego 
Rady Marian Bandyszewski. 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 5 a i b) Projekt uchwały w sprawie „nieodpłatnego przejęcia oczyszczalni 
ścieków wraz z sieciami kanalizacyjnymi w miejscowości Broniewo gmina 
Radziejów” odczytał Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Marian 
Bandyszewski. 
Wójt Gminy – dotyczy to przejęcia nieodpłatnie od Agencji działki i środków 
finansowych na realizację tego zadnia. Otrzymamy na tę inwestycję 300 tys.zł, 
być może, że te środki w pełni nie pokryją realizacji inwestycji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 6 a i b) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Radziejów do 
Związku Gmin Zlewni Jeziora Gopło” z jednoczesnym wyborem 
reprezentantów Gminy Radziejów do tego Związku.  
Odbyło się głosowanie delegatów do Związku. 
Wybierano dwóch delegatów z czterech zgłoszonych w głosowaniu tajnym. 
W pierwszym głosowaniu największą ilość głosów 10 otrzymał Marian 
Bandyszewski, równą ilość głosów po 7 otrzymali Linowiecki Mirosław i 
Żbikowski Stanisław. W związku z tym zarządzono dodatkowe głosowanie z 
spośród tych dwóch kandydatów. W drugim głosowaniu większą ilość głosów 
9 otrzymał Żbikowski Stanisław. 
 
Odczytano projekt uchwały z wyłonionymi w drodze głosowania delegatami do 
związku i przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 7 a i b) Projekt uchwały w sprawie „przyjęcia Statutu Związku Gmin Zlewni 
Jeziora Gopło” odczytał Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Marian 
Bandyszewski.  
Wójt Gminy – aby przystąpić do Związku musimy również podjąć uchwałę 
przyjmującą Statut Związku. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
 
Ad. 8 a i b) Projekt uchwały w sprawie „zmian w budżecie na 2007 rok” 
odczytał Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
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Przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Uchwałą została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 9 a, b, c, d, e) W imieniu Wójta Gminy opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej Odczytała Zastępca Wójta Gminy Arleta Brochocka. Uchwała 
Nr 49/2007 Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Bydgoszczy z dnia 14 marca 2007 roku w sprawie wyrażenia opinii o 
przedłożonych przez Wójta Gminy Radziejów sprawozdaniach z wykonania 
budżetu gminy za 2006 rok pozytywnie opiniuje przedłożone sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy za 2006 rok.  
Wniosek Komisji Rewizyjnej odczytała Radna Nowakowska Grażyna. Komisja 
Rewizyjna nie stwierdziła żadnych uchybień w realizacji budżetu za 2006 rok. 
Przewodniczący rady Gminy Odczytał uchwałę Nr 131/2007 Składu 
Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 6 
kwietnia 2007 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Radziejów w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy za 2006 rok.  
Skład orzekający RIO stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy Radziejów za rok budżetowy 2006 jest zasadny i 
zgodny z prawem. 
 
Odczytano Projekt uchwały o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
Radziejów za 2006 rok i przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Wójt Gminy podziękował wszystkim radnym i sołtysom za dobrą współpracę w 
2006 roku przy realizacji budżetu. 
 
 
Ad. 10 i 11) Radny Nowowiejski Krzysztof złożył wniosek w sprawie 
zabezpieczenia koszy na śmieci przy świetlicach wiejskich. 
Wójt Gminy oświadczył, że wniosek uważa jak najbardziej za zasadny i w 
najbliższym czasie sprawa ta zostanie rozwiązana. 
 
Radny Marian Bandyszewski poinformował sołtysów, że około 15 maja 
Komisja do Spraw Oświaty i Kultury będzie miała posiedzenie wyjazdowe do 
świetlic wiejskich sprawdzając ich stan oraz wykorzystanie. 
 
Sołtys sołectwa Piołunowo Jadwiga Małkowska prosiła o interwencję, gdyż po 
ostatniej wichurze został u niej uszkodzony przystanek autobusowy, zgłaszała 
to już Panu Woźniakowi, ale do chwili obecnej bez odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał o kończącym się okresie na złożenia 
oświadczeń lustracyjnych. 
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Ad. 12) Przewodniczący Rady podziękował wszystkim zebranym za udział w 
posiedzeniu i zamknął obrady VII Sesji Rady Gminy Radziejów. 
 
 
 
Protokołowała      Sekretarz Sesji 
 
Teresa Chęś      Wielkopolan Stanisław 


